



**Message from the Governor General  
on the occasion of the 65<sup>th</sup> anniversary of the  
Edmonton Chamber Music Society**

Founded by faculty members of the University of Alberta's Department of Music, the Edmonton Chamber Music Society (ECMS) brings world class artists together on some of Edmonton's most beautiful stages. Through its outreach programs, master classes and scholarships, it also nurtures the talents of budding musicians. With the spotlight on excellence, ECMS's initiatives have created some superb musical events.

Once again this year, with its 65<sup>th</sup> anniversary season, ECMS presents a diverse, high-quality program that chamber music aficionados are sure to enjoy. This is the perfect opportunity to come together to share in this magnificent music and experience the joy of intimate musical performances in historic venues.

Congratulations to ECMS, its musicians and its volunteers on this significant milestone. Your remarkable contribution ensures the vitality and influence of Edmonton's cultural scene.

I wish you a wonderful concert series!



Her Excellency the Right Honourable Julie Payette  
Governor General of Canada





## **Message de la gouverneure générale à l'occasion du 65<sup>e</sup> anniversaire de la Edmonton Chamber Music Society**

Créée par des membres de la faculté du Département de musique de l'Université de l'Alberta, la Edmonton Chamber Music Society (ECMS) réunit des artistes de classe mondiale sur les plus belles scènes d'Edmonton. Elle cultive aussi les talents de musiciens en devenir grâce à ses programmes de sensibilisation, ses classes de maître et ses bourses d'études. Ses initiatives donnent lieu à de superbes rendez-vous musicaux où l'excellence musicale est à l'honneur.

La 65<sup>e</sup> saison de la ECMS propose encore cette année un programme varié et de qualité qui ravira les passionnés de musique de chambre. C'est l'occasion idéale de vous rassembler pour vivre ensemble, au rythme de cette magnifique musique, le plaisir des concerts intimes présentés dans des lieux historiques.

Félicitations à la ECMS, à ses musiciens et à ses bénévoles pour ce jalon important ainsi que pour sa contribution remarquable à la vitalité et au rayonnement de la scène culturelle edmontonnienne.

Je vous souhaite à tous une excellente série de spectacles!



**Son Excellence la très honorable Julie Payette  
Gouverneure générale du Canada**